
VEU    ALTA
CAN MIRET - CAN VILA - LES PUNGOLES - SANT JULIÀ D’ALFOU

@pusa_s_antoni @pusavilamajori

www.pusa.cat@pusa santantoni

PUSA PROMOU UNA MOCIÓ DE CENSURA
PERÒ L’OPOSICIÓ NO LA RECOLZA.  
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A      començament de setembre i vist el
tarannà de l’ actual govern de Sant
Antoni en vers els veïns de les
urbanitzacions, PUSA va remetre una
carta a tots els partits de l’ oposició
per tal de fer possible un canvi de
govern mitjançant una moció de
censura. 
El PSC ni tan sols va tenir l’ educació
de respondre, ERC i Junts es van
reunir amb PUSA a finals de
setembre, per parlar-ne. 
PUSA va posar a disposició de la
resta de l’ oposició els seus tres
vots per nomenar un nou alcalde i
un nou govern per SAV. Malgrat
l’ oferiment, els partits de l’ oposició
no han volgut donar suport a la moció
per canviar el govern actual,  malgrat
ser un clam  d’ una gran part de la
ciutadania . Malgrat tenir els mateixos
regidors que Junts x SA, PUSA
conscient que era Junts qui va obtenir
més vots d’ entre els partits de
l’ oposició va proposar al cap de llista
d’ aquest partit que encapçalés la
moció i assolis l’ alcaldia i el govern
de SAV.
Ni ERC, ni Junts van voler saber-
ne’n res i la moció no es va
presentar ja qué ens calien les
signatures de com a mínim 7
regidors, i PUSA amb els seus 3 no
podia fer-ho legalment.

PUSA, dins el seu torn de paraula, va informar a tots els
veïns que la moció havia fracassat i els motius, totalment
legítims de la resta de partits, per no donar-hi suport.
Aquest acte de transparència no va agradar, perquè va
posar de manifest la posició de cada partit en vers els veïns
sobre aquest tema.
Queda clar que haguessin preferit que la ciutadania de
Vilamajor no sabés res del resultat de la moció.
Finalment, el Ple de setembre es va convertir en una
cacera contra PUSA, en lloc de posar el focus en el
partit que malgoverna el nostre poble.
Ningú podrà dir que PUSA no va intentar revertir la deriva
anti urbanitzacions de Canvi, ara ja,  amb la complicitat de
la resta de l’ oposició.

Al Ple Municipal del 29 de setembre



PUSA sembre va defensar
que les urbanitzacions devien
ser considerades com a part
del poble, malgrat enteníem
que lògicament, la majoria 
d’ actes i serveis estiguessin
al nucli. Per aquesta raó, ja
des del principi PUSA va
incloure un grapat d’ actes a
les urbanitzacions. Al darrer
any (2023 ) 6 actes de les
FM de SAV  es van fer a les
Pungoles i Alfou.
Aquest any, el partit al
govern ( Canvi ), i després 
d’ apujar l’ IBI un 10%, va
decidir suprimir tots els
actes a les urbanitzacions.
Després de la 
pujada del 50% dels
sous i l’ augment de l’ IBI,
entenem que ja se’n han
adonat que a les
urbanitzacions no treuran ni
un vot, i per tant focalitzan
els seus esforços en tenir
content al votant del poble.

“És una pena que es faci
política a costa dels veïns i
que des del govern de SAV
es consideri que hi ha
veïns de primera i de
segona.”

Finalment, i després de molts obstacles per part de l’ alcalde (veure el Veu alta anterior ),
PUSA va poder presentar la moció per a la rebaixa dels sous dels regidors. Una rebaixa 
d’ entre un 50% i un 40%  respecte de l’ augment de l’ any passat. 
Al Ple Municipal del 26 de juny va ser votada la moció amb el següent resultat:
PSC i ERC van votar en contra, i Junts es va abstenir, de manera que els regidors de 
l’ equip de govern van seguir podent cobrar el seus sous; entre 49.000 i 42.000 eur anuals.
Com tots sabeu, els regidors de PUSA van sortir del govern per demanar reduïr-los en tant i
quan l’ IBI es volia augmentar en un 20%, però sense tocar els sous dels regidors.
Malgrat ERC i Junts van criticar a les xarxes com un despropòsit aquest augment de sou, el cert
és que amb els seus vots, van impedir que la moció prosperés.

Festa Major

Les Festes Majors no son de tots ?

Per primer cop en 5 anys, no hi ha
hagut ni un acte de les FM de SAV a
les urbanitzacions.

No deien que els sous del govern de SAV eren
desproporcionats?

 Actes
al Núcli        

Urbanitzacions

Sous; ja no pensen igual ?



Retallades
pressupostàries per
a les urbanitzacions

       ple del mes de març, amb 3 mesos
de retard es va aprovar el pressupost de
l’ any 2024 de SAV. ERC i PSC van votar
a favor i Junts es va abstenir.
PUSA naturalment va votar en contra per
les nombroses retallades que les partides 
d’ inverssió per a les urbanitzacions van
patir. 

SUPRIMEIXEN LA
REGIDORIA D’
URBANITZACIONS

DESASTRóS PRESSUPOST 2024

Una mostra clara de quines son
les prioritats d’ aquest govern,
és el fet d’ haver suprimit la
regidoria d’ urbanitzacions. Una
regidoria creada pel PUSA amb
l’ objecte de canalitzar les
demandes i inversions de les
urbanitzacions. Una regidoria
que vetllava pels interessos
dels veïns que vivim lluny del
poble.

El cecle de concerts a les urbanitzacions durant el mes de juliol que PUSA
va començar al 2020, amb un concert cada dissabte del mes de juliol, van
ser suprimits per l’ actual govern de SAV sense cap explicació prèvia.
Inicialment varem pensar que era una mesura per estalviar, però quan vam
veure que els concerts d’ Alfou es traslladaven al poble i que per tant 
l’ oferta al nucli es doblava a costa de les urbanitzacions, vam tenir clar
que un cop més el govern dirigit per Canvi no tenia cap intenció de deixar
en peus rés d’ allò que amb tan d’ esfoç havíem aconseguit des que PUSA
es va fer càrrec de la regidoria de Festes Majors.

Entre d’ altres, l’ arranjament de les instal·lacions
esportives de les Pungoles, asfaltat de carrers a Alfou, o
l’ arranjament de voreres de Can Miret. A més, PUSA va
demanar un augment econòmic de la quantitat destinada
a la regidoria d’ urbanitzacions en proporció a l’ augment
del 10% del IBI, que ha tingut un impacte molt més fort a
les urbanitzacions ja que els valors cadastrals allà son
molt més elevats.

Tal com figura a l’ acta notarial de 2006
per la que s’ acorda transmetre la
propietat de les piscines i resta 
d’ instal·lacions esportives de les

Pungoles, l’ ajuntament de SAV es
compromet a mantenir obertes les

instal·lacions i a fer el manteniment que
calgui per fer-ho possible.

L’ acord va ser aprovat per unanimitat,
incloent el vot de l’ actual alcalde, del Ple
municipal presidit per l’ alcalde Francesc

Tella.

Partit de les Urbanitzaciosn de Sant Antoni.
Sempre al teu costat.

Al



EDITORIAL

TANCAMENT DE LES PISCINES MUNICIPALS DE LES PUNGOLES

Opinió:

FERRAN CALVERA

M’ agrada No m’ agrada
1ª La contractació de la brigada jove que ha
incrementat el nombre d’ operaris en 6 nous
empleats durant l’ estiu.

2ª La mobilització veïnal en defensa de l’
apertura de les piscines municipals de les
Pungoles.

3ª Que PUSA hagi proposat a la resta de
partits de l’ oposició una moció de censura
per canviar el govern de SAV.

1ª La manera autoritària d’ aquest govern que
tanca piscines municipals i fa retirar les
signatures dels veïns malgrat estar en minoria.

2ª Que malgrat tenir aquest estiu 14 operaris a
la brigada, la neteja dels carrers a les
urbanitzacions no s’ hagi fet fins setembre.

3ª Que cap partit de l’ oposició hagi donat
suport a la iniciativa de PUSA per fer possible
un canvi de govern.

El        passat mes de març, 
l’ alcalde de SAV va emetre un
decret ( amb data de del 21 de
maig ) establint que les piscines
de les Pungoles no obririen
aquest estiu a causa de les
restriccions d’ aigua.
La decisió no va ser informada a
cap dels partits de 
l’ oposició, malgrat estar el
govern en minoria.
PUSA davant els fets consumats
va presentar una moció d’
urgència per tal que el decret
quedes anul·lat i que les
piscines municipals de Pungoles
s’ obrisin com cada any. 
Durant el ple de maig l’ alcalde
( CANVI ) va manifestar que la
decisió era més per raons
econòmiques que no pas
d’ estalvi d’ aigua. Finalment, el
govern va quedar en minoria i la
moció de PUSA va obligar a
rectificar la decisió del
tancament. Amb molt de retard,
això sí. 
    
    es piscines municipals de
les Pungoles van obrir-se
finalment el dia 2 d’ agost, amb
10 setmanes de retard.

L

“Les piscines van
obrir amb un retard

de 10 setmanes”

    ecollida de Signatures.
Davant la voluntat manifesta
de l’ actual govern de SAV de
tancat les piscines de manera
definitiva, els veïns van
acordar realitzar una recollida
de signatures les famílies
usuàries de les instal·lacions
demanant el NO tancament d’
aquestes.
Una iniciativa democràtica, de
participació ciutadana i
totalment lliure de subscriure o
no. Tot i això, el govern de
SAV ( Canvi ) va fer retirar les
signatures al·legant que
l’ espai i la taula on estaven
els fulls per signar, eren de
titularitat municipal. Tot un
exemple de democràcia i
transparència.

R

Canvi, partit que governa en minoria, fa
retirar les signatures recollides pels veïns

a favor de l’ apertura de les piscines.


